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Skandica ry  
Hallituksen kokous 18-2020 
29.10.2020 klo 17 
@Zoom 
  
Pöytäkirja 
 
Paikalla: Veera Puustelli (PJ), Maija Vuorio (sihteeri), Oona Mikkonen, Henni Töykkälä, 
Anton Kultanen 
  

1. Kokouksen avaaminen 
- Puheenjohtaja avaa kokouksen ajassa 17:02. 
 

2. Laillisuus ja päätösvaltaisuus 
- Olemme laillisia ja päätösvaltaisia. 
 

3. Esityslistan hyväksyntä 
- Hyväksymme esityslistan. 
 

4. Edelliset pöytäkirjat 
- Hyväksymme pöytäkirjan 17-2020. 
 

5. Posti 
- Ei postia. 
 

6. Ilmoitusasiat 
a. Humanitaan sopo + PJ-ilta 8.10. 

- Hallituksesta Oona osallistui, tuutoreista Julia osallistui. Illassa puhuttiin 
muun muassa hallituksien uusien jäsenien rekryämisestä ja jaksamisesta 
sekä tuutoroinnista. 

b. Lärarmöte 14.10. 
- Anton osallistui. Henkilökunta toivoo Skandican pitävän enemmän 
zoom-hengailuja. Osallistumme Hakijan päivään, Anton esittelee oppiainetta 
siellä. Oppiaine toivoo opiskelijoiden mielipidettä mahdollisesta 
kandidaattiohjelman uudistuksesta. Hallituksen mielestä uudistuksille ei ole 
tarvetta, koska opintojen rakenne ja hakuprosessi opiskelemaan ovat hyvät. 
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c. Pullailta + hallitustiedustelu 14.10. @SFV 
- Avaimen saannissa oli meistä riippumattomia ongelmia, mutta pääsimme 
paikalle. Paikalla 5 hallituksesta sekä 4 hallituksen ulkopuolista. Pullat, 
keskustelu sekä Kahoot olivat hyviä. Kaikin puolin onnistunut tapahtuma. 

d. Iltakoulu 19.10. 
- Palautekysely on luotu. Veera julkaisee kyselyn jäsenistölle marraskuun 
alussa. Kysely on käynnissä marraskuun ajan. 

e. Puheenjohtajien neuvosto 20.10. 
- Veera osallistui. Neuvostossa puhuttiin muun muassa 
toimintasuunnitelmien teosta. 

f. Soponeuvosto 21.10. 
- Neuvostossa käytiin läpi syksyn fiiliksiä ja uusien hallituksien jäsenien 
rekryämistä. Myös yhdenvertaisuudesta keskusteltiin. TYYllä on valmisteilla 
yhdenvertaisuusohjelma, ja aiheen tiimoilta pidettiin workshop jossa sai 
esitellä ja kehittää ideoita. 

g. ÅST – Hemåt över isen 24.10. 
- Saimme myytyä 8/10 lippua. Näytelmä oli hyvä sekä jännittävä. Jokaisella 
skandilla oli maski ja poikkeustilanteen vaatimat toimintatavat. 

h. Iltakoulu 28.10. 
- Luonnostelimme vuoden 2020 toimintakertomusta sekä vuoden 2021 
talousarviota. Pidämme vielä toisen iltakoulun talousarviota varten 11.11. 
 

7. Syyskokous 2020 
- Skandican syyskokous järjestetään 18.11. klo 17 paikassa Edu1. Veera lähettää 
marraskuun alussa jäsenistölle kutsut ja kokouksen esityslistan. Henni toimii 
kokouksen puheenjohtajana ja Oona sihteerinä. 
 

8. Tulevat tapahtumat 
a. ÅST esittely 3.11. 

- Tällä hetkellä 2 ilmoittaunutta, ilmoittautuminen sulkeutuu tänään. 
Pohdimme, perummeko tapahtuman. 

b. Träffetid 4.11. 
- Klo 18-19. Veera tekee Zoom-tapahtuman. 

c. Joululeffailta 25.11. 
- Klo 18. Maija tekee Facebook-tapahtuman. 
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d. Pikkujoulut 11.12. 
- Klo 18. Järjestetään Zoomissa. Kutsumme henkilökunnan, kuten tapana on 
aiemminkin ollut.  
 

9. Talous 
 
Korvataan 
Oona Mikkoselle 5,50€ hallitustiedustelun tarjoilusta 
Henni Töykkälälle 13,03€ hallitustiedustelun tarjoilusta 
 
Tilille tullut 
8x teatterimaksuja 5€ = 40€ 
 
Tililtä mennyt 
100€ Åbo Svenska Teaterin teatterilippuihin 

 
10.META 

a. Tuutorikysely 
- Kysely on toteutettu. Kooste vastauksista tehdään loppuvuoden aikana. 

b. Palautekysely 
- Veera lähettää palautekyselyn jäsenille sähköpostitse marraskuun alussa. 
 

11.Seuraava kokous 
- 16.11. klo 18. 
 

12.Kokouksen päättäminen 
- Puheenjohtaja päättää kokouksen ajassa 18:40. 

 


